
Beste raadsleden, 

Hoe 
groot 

was onze 

verbazing; 
300 extra mensen 

op 
een 

dorp 
van 1800 

mensen; 
dat is toch 

geen 

verhouding? 
Waarom 

geen 
50 

in 

Heerle, 
50 

in 
Wouw en 200 

in 
Roosendaal? Die 

verdeling 
is toch 

veel 
eerlijker; 

zeker nu de 
spreidingswet 

van tafel is sinds 
vandaag. 

Voor iedereen die niet 
in 

Heerle woont en nu moet 

gaan 
beslissen over de lokatie moet het toch 

duidelijk zijn 
dat dit 

geen optie is, 
maar wel 

makkelijk 
dat 

je 
het 

bij 
een ander in 

zijn 
achtertuin 

wegzet. 

Ik wil 
jullie 

allemaal 
dringend 

om nee 
te 

zeggen 
en 

te 

zorgen 
dat Heerle 

met rust 

gelaten wordt; 
ik 

denk niet dat de 
bevolking enige 

vorm van overlast 
(en 

die komt 
er) gaat 

tolereren; 
de 

saamhorigheid is 
groot 

en er zal massaal 
geageerd 

worden met of zonder 
geweld. Waar blijf 

je 

dan? 

Daar zit toch niemand 
op 

te wachten. 

Nogmaals 
laat het niet 

doorgaan! ! 

Hoogachtend, 

   

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Heerle 

Verstuurd vanaf 
mijn 

iPhone 


